
* Behandling af punkter: O = til orientering, D = til drøftelse, B = til beslutning  

Bestyrelsesmøde 

Forældrebestyrelsen i Børnehuset Ved Vejen 

 

Dato: Tirsdag d. 11. maj 2021 kl. 17-18:30 

Sted: På legepladsen 

Til stede: Githa, mark, kamille, Dennis, Karin, Annika, Tine 

Afbud: Christina, Dilek, Katrine, Zahir, Yasmin 

Praktisk info: Planen er at holde mødet på legepladsen, hvis vejr og retningslinjer tillader 
det. Alternativt holdes det på Teams. 

 

Dagsorden 

Punkter * Ansvarlig Tid 

1. Formalia 
a) Godkendelse af seneste referat 

- godkendt 
b) Godkendelse af dagsorden 

- godkendt 
c) Valg af referent 

- Dennis 
d) Næste bestyrelsesmøde 

– onsdag 9/6-21 kl17 

B Tine 5 min. 

2. Orientering fra huset 
a) Personale/stuer 
b)  

 
BH 
I børnehaven skal have flere ansatte da der 
kommer flere børn i BH. Der skal etableres en 
tredje stue. Søren som er pædagog starter 1/6. 
starter på planetstuen og efter sommerferie skal 
starte endnu en pædagog som munder ud i en 
tredje stue. Stjernestuen som tidligere har været 
flyttet vil ikke blive flyttet ved etableringen af den 
tredje stue. 
 
Der bliver ikke lavet en skolegruppe. Det har 
fungeret rigtig godt med den konstellation der har 
været under Corona perioden, så den erfaring 
bygger vi videre på. 
 

O Tine/Annika/Karin 20 min. 
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Der arbejdes meget med relationer efter at 
skolegruppen er stoppet og nogle har mistet rigtig 
gode venner. Samtidig er der kommet mange fra 
VG, hvor der også skal skabes relationer.  
 
Legepladsen bliver meget brugt til krible krable til 
at ”indfange” snegle og andre smådyr.  
Plantekasserne skal beplantes som skal passes og 
plejes af de små. Senere skal der høstes, syltes og 
spises – så det falder i tråd med ’fra jord-til-bord’ 
 
Der arbejdes videre på selvhjælp så børnene 
fortsætter med at lære at være selvhjulpet. Helt i 
tråd med det fantastiske arbejde som er startet i 

vuggestuen       
 
Der har været søgt om penge til elcykler, men 
desværre blev det til et afslag. Hvis der er nogle 
forældre som kender til steder hvor der kan søges 
tilskud eller lignende.  
 
 
Legepladsen er ikke længere opdelt i zoner!! 
 
VG 
– Maria rykker ned på st.tv.1/6. Marianne går ned 
i tid og får 2 fridage om ugen.  
Charlotte går ned i tid, får en fridag om ugen  
Muna dækker ind på kryds af stuerne hvor der er 
hul.  
Der kommer til at være en fast studerende på st. 
mf.  
St. th. Line kommer tilbage fra barsel. Gulsum 
(souschef) på sigt skal hun op og have en dag i 
børnehaven efter sommerferien. Sana er også på 
denne stue 
 
Der er stadig fortsat meget corona opdelt i VG. Der 
arbejdes meget med at børnene skal være 
selvhjulpet f.eks. tøj, toilet m.m. 
Der arbejdes også meget med at gå på tur (ikke 
bare sidde i klapvogn) samt motorik i form af 
balance ude på legepladsen. Der bliver også brugt 
mælkekasser til at klatre på.  
Der arbejdes også meget med sprog. Det er farver 
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Der arbejdes på at optimere legepladsen. Der skal 
laves noget mere afskærmning så der ikke er 
nogen der løber over til ”cykelstien” i BH til fare og 

bekymring for store og små      . Der skal laves en 
rutchebane. Det gamle skraldeskur skal lave til 
hule. Den overordnede plan er at udnytte arealet 
bedre. 
Tine har et møde med Keld Frandsen (formand for 
materialegården) hvor et kvashegn skal 
planlægges, som kan underbygge læring og leg i 
forbindelse med biodiversitet. 
 
 

c) Aula 
Der har været nogle udfordringer i forbindelse 
med børnene rykker fra VG til BH.  
 
De ansatte skal bruge deres private tlf. for at 
bruge Aula. Dette kan være en udfordring, hvis der 
er ansatte som ikke ønsker at bruge deres private 
tlf. i arbejdsøjemed.  
Det er vigtigt her at understrege at brugen af 
mobil tlf. foran børnene udelukkende bliver gjort 
som en del af arbejdet.  
 
BH/VG 
Der opleves en ”forringelse” af status 
opdateringer i forhold til Alia. F.eks. kom der i Alia 
tit opdateringer og billeder fra dagligdagen samt 
frokost.  
Aula virker ikke helt så intuitiv som Alia. Der kan 
findes hjælp og vejledning her 
https://aulainfo.dk/guide-til-foraeldre-og-
elever/uddannelsesmateriale/ 
 
Det opleves er det er svært at få et indblik i 
hverdagen, særligt i Corona tiden, hvor forældrene 
opfordres til at gøre aflevering/hentning så kort 
som muligt. Det er vigtigt at understrege at det 
burde være muligt at bruge 5-10 min. I forbindelse 
med afhentning f.eks. på legepladsen, så 
forældrene kan delagtiggøres og få indblik i 
børnenes hverdag. Der kan selvfølgelig være 
situationer hvor det ikke passer. Her vil det være 
godt at nævne det til pædagogerne eller skrive det 

https://aulainfo.dk/guide-til-foraeldre-og-elever/uddannelsesmateriale/
https://aulainfo.dk/guide-til-foraeldre-og-elever/uddannelsesmateriale/


* Behandling af punkter: O = til orientering, D = til drøftelse, B = til beslutning  

til pædagogerne i Aula, så det bliver prioriteret, 
ved næste kommende lejlighed.  
 
 
 

d) Hjemmeside 
Der arbejdes på hjemmesiden – igangværende 
aktiviteter 

e) Covid19 
Der bliver løbende fulgt op på evt. ændrede 
retningslinier f.eks. er legepladsen ikke længere 
opdelt for BH.  

f) Læreplaner 
Der er udskudt deadline til 1/7-21. Vi afleverer 
senest d.24.6, inden Tine går på ferie. 

3. Orientering om budget og økonomi 
Det ser udmærket ud i forhold til budgettet og forbrug 
til nu. Dog er der usikkerhed om Corona udgifter bliver 
dækket. Der er lagt 370K ind til Corona udgifter i 
budgettet, som primært går til vikar.  
Der er dog flere variable som spiller ind. Særligt er 
antallet af børn som påvirker økonomien. Flere børn = 
flere penge, men det er svært at forudsige tilgang og 
afgang af børn. 
 

O Tine 10 min. 

4. Opfølgning efter dialogmøder med Børne- og 
Skoleudvalget 
Intet at berette, da der ikke har været afholdt nogle 
møder. 

O Dennis 10 min. 

5. Koordinering/planlægning ifm. sociale arrangementer 
a) Plantedag aflyst 
b) Arbejdsdag for forældre? 

Det bliver tidligst til efteråret pga. Corona 
situation 

c) Høstfest? 
Den er ikke planlagt og vil eventuelt først blive 
planlagt når Corona restriktioner tillader 
afholdelsen af en høstfest. 

d) Børnefestuge 
Lige nu er BF planlagt til at blive afholdt i uge 37 i 
september. Når/hvis det bliver til noget så vil 
planlægningen gå i gang. 

D Tine/bestyrelsen 10 min. 

6. Tilrettelæggelse af forældrebestyrelsens arbejde 
(Udskudt til næste møde) 
a) Årshjul 

D/B Githa/bestyrelsen 15 min. 
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b) Forretningsorden 
c) Kommunikation 

Tine vil forsøge at oprette en bestyrelsesgruppe i 
Aula.  

d) Møder 
7. Igangværende aktiviteter 

a) Overdækning i vuggestuen 
Overdækning er lavet, men der mangler dog at 
blive sat tagrender op.  

b) Tine laver en liste over mindre projekter 
Der er behov for forældre deltagelse til disse 
projekter hvis de skal laves.  

c) Legehusene skal slibes og males.  
d) Klatrestativet skal behandles 
e) Fjernelse af ukrudt 

O/D Kamille 10 min. 

8. Evt. 
Så snart det er tilladt, så bliver der arbejdet på at få 
forældre kaffen tilbage. Formålet med forældre kaffen 
er at skabe relationer blandt forældrene. 
 
Klatre stativet er afspærret af sikkerhedsmæssige 
årsager. Materialegården (kommunen) skal komme og 
udbedre det.  
 
Gruppe foto af børnene på stuerne vil blive forsøgt at 
blive gjort, men det har tidligere været en knap så god 
dag for børnene, da der er nogen som skal sove og 
andre som ikke vil. Portræt fotos er ikke noget som 
bliver planlagt af BH/VG, men forældrene er velkomne 
til at planlægge det selv. 
 
 
 

O/D Bestyrelsen 10 min.  

 


